



**CONSELL MUNICIPAL D'ESPORTS**

**Acta número 1/2018**

Acta de la sessió ordinària celebrada pel Consell Municipal d'Esports en data 14 de març de 2018.

A la vila d'Argentona, comarca del Maresme, el 14 de març de 2018 es reuneixen a les dependències municipals de l'Ajuntament d'Argentona per tal de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal d'Esports els següents membres de la mateixa:

Sra. Montse Cervantes i Codina, regidora d'Esports i presidenta del Consell

Sr. Xavier Rodríguez Sánchez, representant del Club Bàsquet Argentona

Sr. Juan Sánchez Cañadas, representant de l'Handbol Club Laietà Argentona

Sr. Antoni Espejo Arrebola, representant de l'Handbol Club Laietà Argentona

Sr. Oriol Bruguera Gelpi, representant del Futbol Club Argentona

Sra. Josefa Brillas Tamareu, representant de l'Associació Patinatge Artístic Argentona

Sra. Judith Espinalt Brillas, representant de l'Associació Patinatge Artístic Argentona

Sr. Juan Francisco Fragoso i Escribano, representant del grup municipal del PP

Sra. Núria Rus Parera, representant del CE Boccia 360 Argentona

Sra. Griselda Àlvarez Guasch, representant del Club Bàsquet Argentona

Sr. Joan Burgués Castellà, president del Club Bàsquet Argentona

Sr. Joan Vera Domínguez, representant del grup municipal d'ICV-Compromís Catalunya

Sr. Albert Ribó Fabregas, representant Assoc. Esport. Futbol Veterans Argentona Burriac

Sr. Jordi Galve González, representant Assoc. Esport. Futbol Veterans Argentona Burriac

Sr. Domènec Casabellà Duran, representant dels Veterans/es de Bàsquet d'Argentona

Sr. Xavier Collet Rabassa, representant dels Veterans/es de Bàsquet d'Argentona

Sra. Montse Cacho Jiménez, representant del Club Esportiu Crazy Jumpers

Sr. Mario Lloret Gómez, representant del Club Natació d'Argentona

Sr. Benito Rodríguez Claverias, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d'Argentona

Sr. Iu Claus Soria, representant del Club de Futbol Sala Olímpic d'Argentona

Sr. Ricardo Fernández Vidal, president del Club Petanca Cros

Sr. Alberto Basté López, representant del Casino Argentona

Sr. Arnau Saleta i Perejoan, representant del grup municipal de la CUP

Sr. Gil Mas i Julià, director d'Activitats Esportives

Sr. Miguel Àngel Fernández González, conserge zona esportiva

Sra. Lúdia Díaz Molina, secretària del Consell

Essent les 19:01 hores s'inicia la sessió amb el següent ordre del dia:

**1. Aprovació de l'acta anterior**



Cònegut pels assistents l'esborrany de l'acta número 4/2017, de data 13 de desembre de 2017, s'aprova per unanimitat.

## **2. Nomenclàtor**

La **Sra. presidenta** explica que es porta aquest punt al Consell perquè ara hi ha un pavelló remodelat que es diu "Pavelló Vell" i un "Pavelló Nou", proposa als assistents si volen que això continuï igual o volen posar nom als dos pavellons.

Continua explicant que si decideixen posar nom, el que sigui, aquesta proposta serà portada al Consell del Nomenclàtor perquè sigui aprovada. Que si tots els presents decideixen posar-hi nom al pavellons es farà, sinó quedarà tal qual, "Pavelló Nou" i "Pavelló Vell".

El **Sr. Gil Mas** comenta que no cal decidir-ho ara, que ho poden pensar i decidir-ho més endavant.

El **Sr. Ricardo Fernández** comenta que si li posen nom als pavellons s'equivocaran, es faran un embolic i sempre es preguntarà si "tal pavelló" és el nou o el vell.

La **Sra. presidenta** explica que si decideixen posar-hi nom no es farà ara, que poden pensar-ho i decidir-ho en el proper Consell. Que igualment passarà pel Nomenclàtor que s'han reunit fa poc i no ho tornaran a fer en un temps.

La Sra. presidenta pensa que si es vol posar nom s'ha de decidir al Consell d'Esports i fer la proposta al Nomenclàtor, comenta que també li han preguntat pel carrer el perquè no es posa nom al camp de futbol que ara es diu "Camp municipal d'esports d'Argentona". Recorda que tenen tres instal·lacions sense nom.

En aquest moment s'obre un petit debat sobre com triar els possibles noms de les instal·lacions.

La **Sra. presidenta** resumeix el propòsit d'aquest punt de l'ordre del dia que consisteix en decidir si es vol posar nom a les tres instal·lacions o no.

El **Sr. Ricardo Fernández** comenta que tenen tres mesos per a pensar-ho.

El **Sr. Gil Mas** proposa deixar el tema a sobre la taula.

La **Sra. presidenta** pregunta als assistents quants voldrien canviar el nom de les instal·lacions i aixequen la mà 2 persones, i a la pregunta de quants voldrien no canviar el nom de les instal·lacions aixequen la mà 3 persones.

La **Sra. Núria Rus** comenta que ja tenen nom i que és "Raül Paloma"



El **Sr. Gil Mas** aclareix que tota zona esportiva, que reuneix el complex dels dos pavellons, la piscina i el camp de futbols, que abans es deia "Sant Crist", ara es diu "Zona Esportiva Raül Paloma", tota la zona. Continua dient que aquí el que es proposa és posar nom específic a cada edifici.

Comenta que ell no li donaria més voltes, que es posa a sobre la taula i que si al més de juny hi ha alguna proposta es portarà al Consell que ho validi, i sinó continuaran sent el "Pavelló Vell" i el "Pavelló Nou" amb el que ens entenem perfectament.

El **Sr. Joan Sánchez** comenta que ara amb la remodelació donarà a confusió saber quin és el "Nou".

La **Sra. presidenta** respon que dóna a confusió pels que no el fan servir, que pels que fan ús el "Pavelló Nou" no és el remodelat.

El **Sr. Miguel Àngel Fernández** comenta que per a la gent del poble no és problema, però que per a la gent que ve de fora a jugar és diferent.

El **Sr. Gil Mas** respon que per a la gent que ve de fora ja estan els conserges que informaran cap a on han d'anar ja que l'entrada és la mateixa.

El **Sr. Ricardo Fernández** comenta que només faltaria posar una placa davant de cada pavelló amb el nom.

El **Sr. Gil Mas** emplaça als assistents al juny per a decidir si canvien el nom o no.

El **Sr. Domènec Casabella** resumeix dient que s'hauria d'escollir un nom i votar sobre els triats.

La **Sra. presidenta** afegeix que després s'hauria de presentar al Nomenclàtor i ho hauria d'autoritzar.

El **Sr. Joan Vera** comenta que la reunió del Nomenclàtor va ser fa un parell de setmanes i que la propera serà més sovint.

Afegeix que el procediment és el que s'ha comentat, que si el Consell d'Esports proposa un nom, el Nomenclàtor ho analitzaria, es votaria i, si sortís positiu, passaria al Ple Corporatiu que és qui ha d'aprovar aquests temes.

Continua explicant que no perquè es decideixi en el Consell d'Esports el nou nom, aquest serà definitiu.



La **Sra. presidenta** comenta que si hi ha una proposta del Consell d'Esports, el polítics tindran la consideració, quan arribi al Ple, de veure que ho han votat un grup de gent que es reuneix cada tres mesos i que fan una feina considerable. Això és important.

Explica que portaven aquest tema perquè moltes veus els han demanat que se li posi nom a les instal·lacions esportives. Comenta que els que fan ús sí que coneixen cadascuna però que sí que és veritat que pot portar a confusió el fet que hi hagi un remodelat.

Acaba dient que en la propera reunió ho tornarà a preguntar i si no s'ha de posar un nou nom traurà el tema de la llista.

### **3. La Festa de l'Esport**

La **Sra. presidenta** comenta que s'ha avançat molt en aquest tema i que està bastant lligat.

Explica que en l'última reunió que es va fer per part del jurat, van decidir donar veu al poble perquè la gent també pogués votar o proposar algun esportista que se'ls podria escapar.

Informa que els han arribat propostes de 43 possibles candidats.

El **Sr. Gil Mas** amplia la informació dient que es va habilitar un formulari web, durant tot el mes de febrer, perquè totes les persones poguessin fer arribar els seus possibles candidats.

Comenta que s'ha creat un dossier amb tots els candidats per lliurar al jurat i que aprofitaran el final de la reunió per a repartir-lo.

Aclareix que el jurat està format per a 5 membres més la regidora d'Esports, que seran ells els que valoraran les diferents propostes i qui decidiran quin són els millors esportistes de cada categoria. Que el jurat es va validar en la reunió del Consell del mes de desembre.

Recorda que la Tarda de l'Esport serà l'11 de maig, un divendres, i que serà a La Sala.

La **Sra. presidenta** explica que tindran uns presentadors i que estan intentant que hi sigui algun jugador o esportista d'elit perquè el jovent vulgui anar a la gala i els faci il·lusió que els doni el premi algú que ja ha estat reconegut. Continua explicant que si no ho aconsegueixen entregaran els premis ells mateixos.

Comenta que ja es va explicar el que es donaria de premi.

El **Sr. Gil Mas** explica que les bases encara no estan penjades perquè s'han de publicar, aprovar per Decret, etc., encara que hi ha un esborrany que té el vistiplau tant de Secretaria com d'Intervenció.



La **Sra. presidenta** explica que hi hauran tres categories, tant en masculí com en femení que són:

- De 6 a 12 anys
- De 13 a 17 anys
- De 18 en endavant

Explica que en cada categoria hi hauran 3 finalistes dels què sortirà un guanyador i els altres dos quedaran com a finalistes, tots dos iguals, no com a segon i tercer.

Comenta que els premis seran simbòlics, que és un reconeixement com a millor esportista i se'ls donarà un trofeu i 150 euros al guanyador, en principi per a gastar en roba esportiva. Els dos finalistes tindran un diploma i 50 euros, cadascú, tindran el seu petit reconeixement.

Continua explicant que també hi haurà un premi al millor equip, en les tres categories, i dues mencions especials, una a l'esportista de l'any, al que el jurat consideri que ha d'obtenir un reconeixement especial, que al igual que als guanyadors se'ls donarà 150 euros i un trofeu, i altra menció especial a la trajectòria esportiva que creguin mereixedora els jurats.

Aclareix que les bases quan estiguin aprovades es penjaran a la pàgina web, que són bases que han treballat en conjunt quan s'han fet les reunions del jurat.

El **Sr. Joan Vera** pregunta si es van incloure les esmenes que es van fer a l'última reunió.

La **Sra. presidenta** respon que sí.

El **Sr. Gil Mas** aclareix que a nivell legal s'ha de tenir en compte que perquè donin el vistiplau i facin el seu informe favorable, tant Secretaria com Intervenció, s'han adequat a nivell normatiu algunes coses.

El **Sr. Joan Vera** pregunta com serà la forma d'entrega dels premis.

El **Sr. Gil Mas** comenta que pensa que serà amb transferència bancària.

La **Sra. presidenta** explica que en aquest tema no van posar problemes, sinó en temes de com lligar les bases.

El **Sr. Gil Mas** comenta sobre les bases que com tota cosa nova que comença a arrencar, que és el primer any que es fa, són millorables, i que, si no es modifiquen, cada any serveixen les mateixes. Que aquest any comencen de 0, arranquen amb el que tenen, i que segur que es podrà millorar alguna cosa.



Continua explicant que una vegada realitzada la Tarda de l'Esport es farà una reunió de valoració i, si es considera que s'ha de canviar alguna cosa, es pot proposar fer un canvi de bases de cara a l'any vinent.

La **Sra. presidenta** explica que la idea de publicar-ho a la pàgina web perquè la gent pogués votar se'ls va ocórrer una vegada passat el Consell, en el grup de reunió.

El **Sr. Gil Mas** comenta que se'ls va mig exigir perquè quan dones diners públics, representa que has de fer una convocatòria pública; és a dir, que ho has de publicar a internet, que has de donar opció a que tothom pugui presentar candidats, etc.

Continua explicant que aquesta idea va anar bé, es va obrir un formulari i 43 persones van proposar a diferents candidats.

La **Sra. presidenta** insta als membres del jurat que es quedin 5 minuts després del Consell i recorda que la informació que rebran és intransferible i que no es pot donar a conèixer en cap moment.

El **Sr. Gil Mas** recorda que en el dossier hi ha dades confidencials com són noms, cognoms, adreces, telèfons, etc. que no poden sortir de les seves mans.

El **Sr. Francisco Fragoso** pregunta que si a més a més de les 43 persones que han participat a través de la web, hi ha entitats que han aportat també candidats?

La **Sra. presidenta** contesta que poques entitats.

El **Sr. Gil Mas** comenta que a nivell individual sí que han participat persones lligades a entitats, que són la majoria.

La **Sra. presidenta** comentà que les entitats han fet poca feina, que segur que tenen jugadors o equips que podien haver proposat, però que poques entitats ho han fet.

Continua explicant que és la primera vegada i que segur que es poden millorar coses a partir que es faci la valoració de com ha anat.

#### **4. Subvencions 2018**

La **Sra. presidenta** explica que en un principi ja s'han pagat totes les subvencions del 2017 i que faltava la justificació. Continua dient que han arribat justificacions amb deficiències, que totes han estat requerides i algunes entitats ja han entrat les justificacions correcta. Comenta que el tema està més o menys resolt, però que fins que les entitats que falten no aportin les justificacions no es podran publicar les de l'any 2018.



Explica que a les subvencions de l'any 2018 hi haurà 1.000 euros més, i insta a les entitats que no hagin presentat les justificacions que ho facin el més aviat possible.

El Sr. **Benito Rodríguez** pregunta què passaria si una entitat no ho resol.

La Sra. **presidenta** contesta que no se li pagarà la subvenció del 2018.

El Sr. **Xavier Collet** comenta que es va dir que haurien de tornar l'import si no es justificava.

La Sra. **presidenta** aclareix que hauran de tornar l'import i que automàticament no cobrarà una altra subvenció.

El Sr. **Gil Mas** comenta que aquest any s'ha fet al revés, que primer s'ha pagat el total de la subvenció i ara s'ha demanat la justificació.

Recorda a les entitats que falten per a justificar les justificacions que ho facin amb la major celeritat perquè el requeriment que se'ls va fer tenia un termini de 10 dies.

La Sra. **presidenta** comenta que no els agradaria que alguna entitats els hagués de retornar els diners perquè saben que els necessiten.

## **5. Instal·lacions i usos**

La Sra. **presidenta** recorda als assistents que en l'últim Consell van fer un grup de treball per a modificar la normativa d'usos de les instal·lacions.

Explica que s'han fet unes modificacions a la normativa existent, que s'ha passat un esborrany a aquest grup de treball i que tothom ho ha validat.

Comenta que l'aprovació de les modificacions de les normatives no es poden fer d'un dia per l'altre, sinó que han de passar per un procediment establert. Que aquesta normativa no es modificarà de forma immediata, però que sí que es posarà a la pràctica immediatament perquè ha entrat en ús el "pavelló remodelat" i necessita una cura que alguns clubs no tenen en compte.

Continua explicant que el parquet que s'ha instal·lat al "pavelló remodelat" és el millor que hi ha, però que és delicat a l'hora de fer-lo servir amb sabatilles que no siguin netes; demana als clubs que els esportistes i jugadors que vinguin del carrer se les canviïn per a entrenar, que siguin curosos perquè aconseguiran que es ratlli abans de l'estipulat.

Comenta que l'Ajuntament té convenis amb certes entitats per a fer servir les instal·lacions, que aquestes tenen les claus necessàries, i que és important que no desapareguin. Continua dient que s'han col·locat uns quadres per a les claus a les instal·lacions, per a fer-



les servir, però que aquestes han de tornar al seu lloc. Que si comencen a desaparèixer claus, com en el camp de futbol, no es reposaran i no es podran fer servir les instal·lacions si no hi ha conserge i que, malauradament, no tenen conserges per a cobrir totes les hores que estan obertes les instal·lacions.

Continua dient que no es poden perdre claus, que no es poden continuar fent malbé algunes parts de les instal·lacions pel mal ús dels mateixos usuaris com poden ser portes, bancs, extintors, etc., perquè estan jugant i no hi ha cap usuari que els controli. Comenta que això costa diners a tots, i que a partir de la nova normativa tots aquests desperfectes els pagarà el club responsable dels jugadors que ho facin.

En referència a les obligacions dels conserges, la Sra. presidenta explica que aquests no recolliran ni cartes ni paquets de les entitats. Recorda que quan es constitueixen les entitats demanen dues adreces, una la del club i una altra per a rebre la correspondència, i prega que no deixin la del pavelló perquè els conserges no estan autoritzats, per llei, a agafar res que no sigui de l'Ajuntament.

El **Sr. Gil Mas** comenta que quan s'omple la fitxa per donar-se d'alta en el registre d'entitats ciutadanes, es demanen dues adreces, l'adreça de la seu social i l'adreça de la correspondència. Que en l'adreça de la seu social cadascú posa la que vol, però la de correspondència és molt important perquè és on s'envien totes les notificacions, i no té cap sentit posar la del pavelló perquè arriben cartes certificades al nom de les associacions i ells no les podem recollir.

Explica que els conserges treballen per a l'Ajuntament d'Argentona i no per a les entitats, i ells no poden recollir cap tipus de documentació ni de paqueteria que no sigui de l'Ajuntament d'Argentona, demana que siguin curiosos amb aquest tema.

La **Sra. presidenta** explica que és importantíssim avisar quan un partit no s'hagi de jugar, que en les dues últimes setmanes s'han trobat que algun partit s'ha anul·lat perquè no s'han presentat, i el conserge que hi havia per a les dues instal·lacions les ha mantingut obertes quan una es podia tancar. Comenta que no es pot tenir una persona de l'Ajuntament hipotecada quan no es juga un partit, i que aquestes hores es podrien ocupar en altres activitats.

Continua explicant que l'equip d'Esport de l'Ajuntament tenen un full de control on apunten les incidències que passen, tant les que són culpa d'ell com les que no, apunten horaris, qui entrena i qui no, fins i tot la quantitat de persones que ho fan perquè per ells és molt important fer un seguiment per al repartiment de pistes, etc..

Explica que hi ha algú extern a l'Ajuntament que li ha donat per apuntar notes dintre d'aquests llibres. Comenta que aquests llibres estan totalment prohibits a les entitats i que no és material que puguin fer servir, que no formen part de les instal·lacions sinó que és





un document privat entre els responsables del pavelló i ells, i que està en un lloc privat com és consergeria on ningú ha d'entrar.

El **Sr. Oriol Bruguera** comenta que en teoria la consergeria hauria d'estar tancada

El **Sr. Gil Mas** respon que els conserges tenen ordre de tancar quan surten però, no obstant, que el fet és que una persona aliena entri, obri el llibre i es posi a escriure el que li sembli, és un problema.

En aquest moment comença un debat sobre el cas concret de l'anotació al llibre amb els usuaris del camp de futbol, Sr. Oriol i Sr. Ricardo, i queden d'acord que parlaran de forma privada.

El **Sr. Gil Mas** conclou dient que s'ha donat ordre explícita als conserges perquè tanquin consergeria, encara que vagin a rentar-se les mans, cosa que no s'havia fet mai.

Recorda que és un llibre on s'apunten dades particulars i que s'han de vigilar, i ningú aliè al servei pot entrar i anotar el que li sembli.

La **Sra. presidenta** explica que en el llibre hi ha telèfons personals que no ha de tenir tothom i els demana als assistents que facin ús de les instal·lacions i prou, de les pistes, vestidors, i com a molt de la font de beure aigua, però les dependències privades no.

El **Sr. Gil Mas** comenta que fan una crida als conserges perquè tanquin bé les dependències, i a les entitats perquè siguin més curosos; dona el tema per tancat i s'emplacen a parlar més endavant.

Canviant de tema, la **Sra. presidenta**, recorda una vegada més la necessitat de deixar els vestidors i tot el que s'utilitzi net. Comenta que continuen trobant menjar, begudes, llaunes, etc., i emplaça a tots perquè siguin el més curosos possible.

Explica que pel tema del parquet nou estan intentant canviar el servei de neteja, però com hi ha un contracte fet no és fàcil, no es pot fer aquest canvi d'hores d'un dia per l'altre. Els demana que si deixen els vestidors una mica més nets, podran dedicar més hores a altres estances on fan falta.

## **6. Peticions d'ús de les instal·lacions esportives 2018/2019**

El Sr. Gil Mas recorda que, segons diu el reglament, tenen temps fins a l'últim dia hàbil del mes de març per a fer les peticions de les instal·lacions esportives de cara a la propera temporada.

Comenta que han enviat un correu a totes les entitats recordant aquest fet i explicant com arribar a localitzar la fitxa que han d'omplir, una sola fitxa en la que està desglossat la



Setmana Santa, l'estiu, la pretemporada, la temporada i altres per si hi ha una cosa especial.

El **Sr. Joan Vera** pregunta si no hi ha un accés directe

El **Sr. Gil Mas** contesta que no, que la seu electrònica no ho permet encara. Continua explicant que s'ha d'entrar amb el portal de l'Explorador perquè el Chrome dóna problemes.

Continua explicant que la fitxa s'ha de presentar entre el dia 15 i 30 de març i han d'especificar Setmana Santa 2018, estiu 2018, pretemporada 2018 i temporada 2018-2019. Comenta que la temporada 2018-2019 és complicada i que s'ha de demanar el que necessiten i el que ja saben que els donaran, que demanin coses reals i no demanin coses impossibles.

El **Sr. Màrius Lloret** demana que un cop feta la sol·licitud d'ús de les instal·lacions esportives, es ratifiqui per escrit l'aprovació el més aviat possible. Continua dient que en les anteriors temporades es va dir de forma verbal i van tenir problemes a l'hora de fer tràmits fiscals.

La **Sra. presidenta** pren nota.

## **7. Urgències**

No se'n formula cap

## **8. Precs i Preguntes**

El **Sr. Domènec Casabella** es queixa que als vestuaris no hi ha penja-robes.

El **Sr. Miguel Àngel Fernández** comenta que els conserges fan la gestió de demanar el material però que triga una mica. Explica que no és per no fer-ho, sinó que ha d'arribar el material, que és un tema burocràtic.

El **Sr. Domènec Casabella** comenta que no és que falti un, que falten molts.

El **Sr. Miguel Àngel Fernández** respon que l'any passat es van reposar tots, que igual que els penjadors van reposar portes dels lavabos, etc.

Reforça el que va comentar anteriorment la Sra. presidenta dient que s'ha de tenir cura del material, comenta que es fa més brutícia quan arriben els grans que amb els petits.

El **Sr. Domènec Casabella** comenta que el millor seria que tothom que disposa de les instal·lacions i de les pistes tingués uns vestuaris nominal, que sempre es canviessin en el mateix per a controlar l'ús.



El **Sr. Miquel Àngel Fernández** respon que això és inviable, que no pot ser per la quantitat d'usuaris i vestuaris que hi ha.

El **Sr. Domènec Casabella** diu que els usuaris sempre són el mateixos.

El **Sr. Gil Mas** respon que el dissabte s'ha de fer vestuaris oberts perquè hi ha molts equips, que els esportistes s'han de canviar i endur-se la bossa a peu de pista, i hi ha un sol conserge. Continua dient que seria l'ideal és el que diu el Sr. Domènec, però que és impossible.

La **Sra. presidenta** afegeix que la majoria de les malifetes es troben entre setmana.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** comenta que els conserges no entren als vestuaris, que quan el personal de neteja passa ells detecten la franja horària en la que han ocorregut els fets, però que ells no poden assenyalar amb el dit qui ha estat.

Continua dient que, segons l'horari, ells fan responsables a l'entitat que ha estat, i que aquesta sigui l'encarregada de pagar el que estigui trencat; que ells no poden fer de policies.

El **Sr. Domènec Casabella** diu que no han de fer de policies, però que igual que l'usuari té una responsabilitat, l'Ajuntament també té la responsabilitat de buscar la manera que es mantingui.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** comenta que ha posat ampolles de 5 litres a les claus perquè no se les emportin, que és l'única manera que ho facin bé.

El **Sr. Gil Mas** explica que un pavelló que té dues pistes i en el que es poden arribar a jugar 6 partits simultanis, estem parlant de 12 equips, de 100 nens, 300 pares i un conserge, aquest conserge no arriba a tot.

El **Sr. Domènec Casabella** diu que l'Ajuntament es queixa que no es pot fer perquè no té recursos, però que comprar un penjador...

El **Sr. Gil Mas** especifica que l'Ajuntament té problemes de recursos i de personal

La **Sra. presidenta** li explica com funciona el procediment. Comenta que l'Ajuntament té una ferreteria en concret, que va guanyar una licitació, on s'han de comprar totes les coses i que si la ferreteria no té el material sol·licitat ho han de demanar i això triga el seu temps.

Comenta que l'Ajuntament deixa les instal·lacions als clubs i que com a mínim el 50% de la responsabilitat de que estiguin bé són d'aquest, que per això els usuaris els paguen a ells,



encara que sigui la fitxa, per fer ús del pavelló. Comenta que hauria d'haver un responsable de la canalla als vestuaris.

El **Sr. Domènec Casabella** torna a comentar allò dels vestuaris localitzat al que contesta el **Sr. Gil Mas** que no és possible perquè no hi ha recursos.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** diu que si les entitats tenen propostions per a controlar millor estarien encantats d'escoltar-les, comenta que el 50% de les reparacions que fan els conserges són vandalisme.

La **Sra. presidenta** comenta que ells ja fan la seva part, comentà uns quants exemples, però que les entitats no la fan.

El **Sr. Gil Mas** explica que necessiten la seva ajuda, que sols no poden.

Canviant de tema, la **Sra. presidenta** recorda que en un Consell anterior es va decidir que no es podia fumar en les instal·lacions esportives, encara que estigui a l'aire lliure, i comenta que divendres vinent ho senyalitzaran tot, especialment a la instal·lació que creuen que serà més difícil.

El **Sr. Màrius Lloret** demana si és possible tenir l'estudi de cobriment de la piscina.

El **Sr. Gil Mas** respon que ja li ha enviat per correu electrònic i que, a més a més, està penjat a la pàgina web perquè és públic.

El **Sr. Juan Sánchez** pregunta pel tema de les grades del pavelló vell. Comenta que hi ha problemes com aquest cap de setmana que hi havia gent gran intentant saltar les tanques i que qualsevol dia es pot fer mal algú.

La **Sra. presidenta** comenta que quan hi ha una tanca és perquè no es pugui passar, i menys saltar per sobre, que si demanen una cadira se li posarà.

Explica el problema que hi ha amb les grades i que s'estan fent un riells per a tancar l'accés per la rampa, però que això no serà immediat. Comenta que provisionalment es posaran unes catifes per a poder accedir a les grades, però que ara la grada està tancada.

El **Sr. Gil Mas** explica que si la grada no està muntada no es pot fer ús, que hi ha coses que són de sentit comú.

Demana a les entitats que siguin participants d'aquesta educació, i que si veuen que estan jugant un partit i tenen públic que està mal assentat a les grades, siguin ells mateixos qui diguin que això no pot ser. Demana la complicitat de les entitats en aquest aspecte.



El Sr. Gil Mas continua dient que és el mateix problema que quan al descans del mig partit tots els germans dels jugadors salten a jugar 5 minuts, que això no pot ser, que en aquests 5 minuts no pot haver ningú a la pista.

La **Sra. presidenta** comenta que això no passa en cap altra camp, ni a la Juventus ni a Mataró, es pregunta si això és perquè ho posen molt fàcil o no ho posen massa difícil.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** comenta sobre el problema que no hi ha grades que és un problema que s'està acabant de polir, que igual que hi ha problemes amb les grades està també els de la porteria, cables, etc., que tots estan en procés de reparació per a complir la normativa.

La **Sra. presidenta** explica que estan solventant tots els problemes, però que han de ser curosos amb la pista nova que està en garantia, i que si no compleixen les normes la perdran.

El **Sr. Iu Claus** comenta que van quedar que a la pista de fora es passaria un bufador abans que es faci servir.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** pregunta quan es fa servir la pista.

El **Sr. Iu Claus** respon que quan li encenen les llums a les 5 de la tarda i quan no plou, dimarts i dijous.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** comenta que això s'ha de parlar perquè ell passava el bufador però que, com va acabar el pavelló, em van dir que el dimarts i dijous ja no feia falta. Que a partir de demà això ja està arreglat.

El **Sr. Xavier Rodríguez** comenta que s'ha de buscar un sistema perquè quan plougui la pista s'eixugui més ràpid.

El **Sr. Miquel Àngel Fernández** comenta que ells intenten assecar la pista però que si la pilota surt fora es mullarà igualment. Continua explicant que han demanat una reixa paral·lela a la tanca per a poder treure l'aigua i que no retorni.

Torna a repetir que no s'arranjava la pista de fora perquè li van dir que no es feia servir, però que a partir de demà estarà tot posat.

El **Sr. Iu Claus** comenta que és una presa de pèl que un conserge decideixi quan s'ha de fer servir la pista, si no m'encenc el llum i no neteja la pista quan plou

La **Sra. presidenta** explica que ha hagut un malentès, que en el llibre de registre que han comentat abans el conserge apunta quan s'entrena, quan se salten un entrenament, quants jugadors hi ha, etc., però no fa res.



**Ajuntament  
d'Argentona**

El **Sr. Gil Mas** comenta que solucionen el problema.

La **Sra. Presidenta** demana al personal que siguin curosos i a les entitats que si tenen alguna queixa important que truquin als responsables del departament.

I no havent-hi res més a tractar, d'ordre de la Presidència, s'aixeca la sessió essent les 20:17 hores, en el lloc i data UT-SUPRA, de que com a secretaria, en certifico.

La secretària  
Lidia Diaz Molina

Vist i plau  
La presidenta  
Montserrat Cervantes i Codina